

	Boiler Plate	N°:G.OM.17.17_A
--	---------------------	------------------------

Boiler Plate 2017 edition (English & French)

Rev.	WRITTEN BY			CHECKED BY			APPROVED BY		
	Name(s)	Date	Visa(s)	Name (s)	Date	Visa(s)	Name (s)	Date	Visa(s)
A	CGA	09/03/17	ok	ADU	09/03/17	changes	CSJ	11/03/17	changes
				CRR	10/03/17	changes	VJC	11/03/17	changes
							ADR	12/03/17	ok
Filing:		Consultation:		Reviews	Reviewed pages				
Name of the filing responsible:				Free :			A	Original document	
Date :				Available at the internal website :					
Visa :				ESI Group only :					
This document is organized by:				Diffusion list only :					
- Pages:				Others ESI Group's Subsidiaries:					
Attachments:				:					
Name of the filing responsible:				Free :					
Date :				Available at the internal website :					
Visa :				ESI Group only :					
This document is organized by:				Diffusion list only :					
- Pages:				Others ESI Group's Subsidiaries:					
- Attachments:				:					

DISTRIBUTION :			
Company	Name(s)	Total	Partial
All		x	

ESI Group S.A.
Paris (Headquarters) : 100-102 Avenue de Suffren – 75015 PARIS - Tél. : 33 (0)1.53.65.14.14 – Fax : 33 (0)1.53.65.14.12
Rungis : PARC D'AFFAIRES SILIC - 99 RUE DES SOLETS – BP 80112 – 94513 RUNGIS CEDEX - Tel : 33 (0)1.41.73.58.00 – Fax : 33 (0)1.46.87.72.02
Lyon : "LE RECAMIER" – 70 RUE ROBERT – 69458 LYON CEDEX 06 – Tél. : 33 (0)4.78.14.12.00 – Fax : 33 (0)4.78.14.12.02
Aix en Provence : 5 PARC CLUB DU GOLF - 13856 AIX-EN-PROVENCE CEDEX 3 – Tél. : 33 (0)4.42.97.65.30 – Fax : 33 (0)4.42.97.65.39
Compiègne : 20 RUE DU FONDS PERNANT – 60471 COMPIEGNE CEDEX - Tél. : 33 (0)3.44.30.43.60 – Fax : 33 (0)3.44.86.87.77

À propos d'ESI Group

[ESI Group](#) est le principal créateur mondial de logiciels et services de [Prototypage Virtuel](#). Spécialiste en physique des matériaux, [ESI](#) a développé un savoir-faire unique afin d'aider les industriels à remplacer les prototypes réels par des prototypes virtuels, leur permettant de fabriquer puis de tester virtuellement leurs futurs produits et d'en assurer leur pré-certification. Couplé aux technologies de dernière génération, le Prototypage Virtuel s'inscrit désormais dans une approche plus large du *Product Performance Lifecycle*, qui adresse la performance opérationnelle du produit tout au long de son cycle de vie complet de fonctionnement, du lancement au retrait. La création de *Jumeaux Virtuels Hybrides* intégrant à la fois la simulation, la physique et l'analyse de données permet de créer des produits intelligents, notamment avec les objets connectés, de prédire leur performance et d'anticiper leurs besoins de maintenance.

Présent dans plus de 40 pays et dans les principaux secteurs industriels, [ESI Group](#) emploie environ 1200 spécialistes de haut-niveau à travers le monde. Son chiffre d'affaires 2016 s'est élevé à 141 M€. ESI est une société française cotée sur le compartiment B d'Euronext Paris, labellisée « Entreprise Innovante » en 2000 par Bpifrance et éligible aux FCPI et aux PEA-PME. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.esi-group.com/fr.

Suivez ESI



About ESI Group

[ESI Group](#) is a leading innovator in [Virtual Prototyping](#) software and services. Specialist in material physics, [ESI](#) has developed a unique proficiency in helping industrial manufacturers replace physical prototypes by virtual prototypes, allowing them to virtually manufacture, assemble, test and pre-certify their future products. Coupled with the latest technologies, Virtual Prototyping is now anchored in the wider concept of the *Product Performance Lifecycle*, which addresses the operational performance of a product during its entire lifecycle, from launch to disposal. The creation of *Hybrid Virtual Twins*, leveraging simulation, physics and data analytics, enables manufacturers to deliver smarter and connected products, to predict product performance and to anticipate maintenance needs.

ESI is a French company listed in compartment B of NYSE Euronext Paris. Present in more than 40 countries, and addressing every major industrial sector, [ESI Group](#) employs about 1200 high-level specialists around the world and reported annual sales of €141 million in 2016. For more information, please visit www.esi-group.com.

Follow ESI

